

🕒 1H55 ☀️ 3 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Florence

ITALY

EN The birthplace of the Renaissance is renowned for its architecture and cultural treasures and buildings. The capital of Tuscany invites the visitor to embark on a journey where culture, art and gastronomy come together.

FR Le berceau de la Renaissance est réputé pour son architecture et ses trésors culturels. La capitale de la Toscane invite les visiteurs à embarquer pour un voyage où se mêlent culture, art et gastronomie.



 **FONTANA DEL PORCELLINO**

EN In piazza del Mercato Nuovo, a stone's throw from the Ponte Vecchio, there is an iconic bronze fountain of a piglet built 500 years ago.

FR Sur la piazza del Mercato Nuovo, à deux pas du Ponte Vecchio, se trouve une emblématique fontaine en bronze représentant un porcelet, construite il y a 500 ans.

Hotel degli Orafi
Lungarno degli Archibusieri, 4
www.hoteldegliorafi.it



PALAZZO VECCHIO

EN A symbol of the splendour of the city's architecture is the Cortile di Michelozzi in this Romanesque palace. The frescoes surrounding the courtyard represent cities of the Austrian Empire.

FR Le Cortile di Michelozzi, dans ce palais roman, est un symbole de la splendeur de l'architecture de la ville. Les fresques qui entourent la cour représentent les villes de l'Empire autrichien.

www.feelflorence.it



LOCALE FIRENZE

EN Enjoy a cocktail show in a 13th-century palazzo. Ask the bartender for one of their seasonal drinks or try one of their classic options such as the Nocciolo, made with homemade liquor, rum, and scotch.

FR Profitez d'un spectacle de cocktails dans un palazzo du 13^e siècle. Demandez au barman l'une de leurs boissons saisonnières ou essayez un de leurs classiques comme le Nocciolo, composé de liqueur maison, de rhum et de scotch.

Via delle Seggiole, 12r
www.localefirenze.it



GUCCI OSTERIA

EN Celebrity chef Massimo Bottura puts a modern spin on traditional Italian dishes. The Souvenir tasting menu is a safe bet to embark on a culinary expedition through the chef's trips worldwide.

FR Le célèbre chef Massimo Bottura revisite les plats italiens traditionnels. Le menu dégustation Souvenir est une valeur sûre pour embarquer dans une expédition culinaire à travers les voyages du chef dans le monde entier.

Piazza della Signoria, 10
www.gucciosteria.com



AGENDA

Florentine New Year
25 March 2024
www.destinationflorence.com

Open Celler (Cantine Aperte)
25-26 May 2024
www.mtvtoscana.com